

គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំង
អំពើជួញដូរមនុស្ស



អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ
លេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលសរុប

កំណត់ហេតុ

**កិច្ចប្រជុំពិភាក្សាសេចក្តីព្រាងទម្រង់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ (២០១៩-២០២៣)
របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធី
នយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា
សម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា**

ថ្ងៃអង្គារ ប្រាំបួន រោច ខែបុស្ស ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.សពីរពាន់ប្រាំរយហុកសិបពីរ ត្រូវនឹងថ្ងៃទីម្ភៃប្រាំបួន ខែមករា ឆ្នាំពីរពាន់ដប់ប្រាំបី វេលាម៉ោងដប់បួននិងសាមសិបនាទី នៅសាលប្រជុំអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន នៃគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស (គ.ជ.ប.ជ) បានបើកកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាសេចក្តីព្រាងទម្រង់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ(២០១៩-២០២៣) របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាសម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា។ ក្រោមអធិបតីភាព លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក វេជ្ជបណ្ឌិត **ម៉ុន្នួន សំខាន់** អគ្គលេខាធិការ នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ ដោយមានការអញ្ជើញចូលរួមពី ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង ប្រធានលេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលសរុប ប្រធានក្រុមជំនួយកិច្ចការទាំង៦ និងមន្ត្រីពាក់ព័ន្ធមួយចំនួនទៀត នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ សរុបចំនួន ១៨ រូប(ស្រី ០២ រូប)។

ជាកិច្ចចាប់ផ្តើម លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក វេជ្ជបណ្ឌិត **ម៉ុន្នួន សំខាន់** អគ្គលេខាធិការ នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ មានប្រសាសន៍ស្វាគមន៍យ៉ាងកក់ក្តៅ ចំពោះវត្តមាន ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អស់លោក ដែលមានវត្តមាននាពេលនេះ។

លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ មានប្រសាសន៍លើកឡើងអំពីសេចក្តីព្រាងទម្រង់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ (២០១៩-២០២៣) របស់ក្រសួងមហាផ្ទៃ ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា សម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា មានចំនួន ១៣ យុទ្ធសាស្ត្រ ចំពោះគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស (គ.ជ.ប.ជ) ត្រូវបានអនុវត្តការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស និងអំពើធ្វើអាជីវកម្មផ្លូវភេទ យុទ្ធសាស្ត្រទី៣ ក្នុងចំណោមយុទ្ធសាស្ត្រទាំង១៣ របស់ក្រសួងមហាផ្ទៃ។ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំ មានប្រសាសន៍បន្ថែមទៀតថា តាមការកំណត់របស់អគ្គលេខាធិការដ្ឋានក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវរៀបចំ និងធ្វើឲ្យបានមុនថ្ងៃទី ៣១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩ ដូច្នេះសូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង ទទួលបន្ទុក និងប្រធានក្រុមកិច្ចការនីមួយៗជួយលើការងារនេះឲ្យបានឆាប់ និងទាន់ពេលវេលាដែលបានកំណត់។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក យ៉ែម វណ្ណារុំ អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជះ មានយោបល់ពាក់ព័ន្ធនឹង ការងារនេះ និងបានលើកយកខ្លឹមសារយុទ្ធសាស្ត្រទី៣ របស់គណៈកម្មាធិការជាតិ គ.ជ.ប.ជ តាមរយៈការបញ្ចាំង Slide នូវចំណុចនីមួយៗ នៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ៥ឆ្នាំ របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងនោះរួមមាន៖

ជំពូកទី១.សេចក្តីផ្តើម

១.១.សាវតា

១.២.សមិទ្ធផលការងារ ប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស និងបញ្ហាប្រឈម

ពាក់ព័ន្ធនឹងចំណុច១.២ ខាងលើ ឯកឧត្តម បានសាកសួរទៅអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន ក្រសួងមហាផ្ទៃរួចហើយ គឺគេឲ្យទំនាក់ទំនងទៅ ឯកឧត្តម ង៉ាន់ ចំរើន រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ តែឯកឧត្តម រដ្ឋលេខាធិការក្រសួង មហាផ្ទៃ បានឲ្យយើងទំនាក់ទំនងមកអគ្គលេខាធិការដ្ឋានក្រសួងវិញ ដែលធ្វើឲ្យមានការពិបាកក្នុងការកំណត់យក ឆ្នាំ សម្រាប់ដាក់បញ្ចូលផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ៥ឆ្នាំ របស់ក្រសួងមហាផ្ទៃ។ ចំពោះបញ្ហាប្រឈម ឯកឧត្តម បានស្នើទៅ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង និងប្រធានក្រុមកិច្ចការទាំង៦ រៀបចំការងារនេះដោយធ្វើជា Soft ផ្ញើមក លេខាធិការដ្ឋានដើម្បីរៀបចំការងារនេះ។

១.៣.មូលដ្ឋានគោលនយោបាយ និងលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តពាក់ព័ន្ធ

ចំពោះចំណុចនេះ ឯកឧត្តម ចំពោះបញ្ហាប្រឈម ឯកឧត្តម បានស្នើទៅ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គ លេខាធិការរង និងប្រធានក្រុមកិច្ចការទាំង៦ ជួយរៀបចំហើយផ្ញើមកលេខាធិការដ្ឋានដើម្បីរៀបចំការងារនេះ។

ជំពូកទី២.ក្របខណ្ឌយុទ្ធសាស្ត្រ៥ឆ្នាំ(២០១៩-២០២៣)

២.១.ចក្ខុវិស័យ

២.២.គោលបំណង

២.៣.គោលដៅ

ចំពោះចំណុច ២.១/២.២/២.៣ ឯកឧត្តម បានរៀបចំជាពង្រាងរួចហើយ

២.៤.យុទ្ធសាស្ត្រ

យុទ្ធសាស្ត្រទី៣ ការងារប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស និងអំពើធ្វើអាជីវកម្មផ្លូវភេទ មាន៖

១.សនិទានភាព

២.សកម្មភាពអាទិភាព

៣.សូចនាករ ឬចំណុចក្តៅ

៤.អង្គភាពអនុវត្ត

ចំណុចទី ១ ២ ៣ និងទី៤ ក្នុងយុទ្ធសាស្ត្រទី៣ ខាងលើ ឯកឧត្តម ស្នើទៅ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង និងប្រធានក្រុមកិច្ចការទាំង៦ ជួយរៀបចំតារាងរួមមួយ នៃការងាររបស់ក្រុមនីមួយៗ ហើយផ្ញើ មកលេខាធិការដ្ឋាន។

ជំពូកទី៣.ផែនការសកម្មភាព និងថវិកា

- ៣.១.ការប៉ាន់ស្មានថវិកាសម្រាប់ការអនុវត្ត ៥ឆ្នាំ
- ៣.២.ការរៀបចំផែនការសកម្មភាព និងថវិកាប្រចាំឆ្នាំ
- ៣.៣.ការគៀរគរធនធានសម្រាប់ការអនុវត្ត

នៅក្នុងជំពូកទី៣នេះ ឯកឧត្តម មានប្រសាសន៍ថា ការរៀបចំផែនការសកម្មភាព និងថវិកា គឺត្រូវផ្អែកលើសកម្មភាពអាទិភាព ព្រោះសេចក្តីត្រូវការ គឺចាំបាច់ណាស់ ដូច្នេះយើងគិតថា ត្រូវធ្វើដូចម្តេច? ហើយជំពូកទី៣នេះគឺមានការពាក់ព័ន្ធនឹងជំពូកទី២។

ជំពូកទី៤.ការតាមដានត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃ

- ៤.១.យន្តការតាមដានត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃ
- ៤.២.វិធីសាស្ត្រតាមដានត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃ
- ៤.៣.តារាងក្របខណ្ឌសម្រាប់ការតាមដានត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃ

ក្នុងជំពូកទី៤ ដែលមាន ៣ចំណុចខាងលើ សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរងទទួលបន្ទុកក្រុមការងារនីមួយៗ ធ្វើការងារក្នុងជំពូកទី៤នេះដោយខ្លួនឯង។ ឯកឧត្តម អគ្គលេខាធិការរង បានមានប្រសាសន៍បញ្ជាក់ថា៖ ការងារនេះស្នើសុំ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ទទួលបន្ទុកក្រុមការងារទាំង៦ ជួយពន្លឿនការងារនេះឲ្យបានឆាប់រហ័ស ដើម្បីធ្វើការឆ្លើយតបទៅអគ្គលេខាធិការដ្ឋានក្រសួងមហាផ្ទៃវិញ។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក **ឃឹម វិរៈ** អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជំនះ មានប្រសាសន៍ពាក់ព័ន្ធនឹងសេចក្តីព្រាងទម្រង់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ (២០១៩-២០២៣) របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាសម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា ដោយឯកឧត្តមចង់ឲ្យមានការដូរ (ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ៥ឆ្នាំ របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស) មកជា (ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ របស់ អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជំនះ) វិញ ព្រោះមានការពាក់ព័ន្ធជាមួយអន្តរក្រសួង។

លោកឧត្តមសេនីយ៍ត្រីវិ អែវ សុវណ្ណារ៉ាវ ប្រធានក្រុមកិច្ចការ បង្ការ ទប់ស្កាត់ នៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជំនះ ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ បានរៀបចំរួចហើយជាមួយអន្តរក្រសួង លើការងារបង្ការ ទប់ស្កាត់ ដែលការងារនេះមានការពាក់ព័ន្ធជាមួយក្រុមការងារទេសន្តរប្រវេសន៍ តែពុំដែលបានទទួលរបាយការណ៍លទ្ធផលការងារពីក្រុមនេះទេ។ កន្លងមកក្រុមការងារបង្ការ ទប់ស្កាត់ ធ្លាប់ធ្វើតែផែនការសកម្មភាពឆ្នាំ យើងអនុវត្តពុំបានចប់តាមផែនការដែលបានគ្រោងទុកនោះផង។

ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក **ជិន ឆន្ទី** អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជំនះ មានប្រសាសន៍ពាក់ព័ន្ធនឹងសេចក្តីព្រាងទម្រង់ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ (២០១៩-២០២៣) របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា

សម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា ពាក់ព័ន្ធនឹង ពាក្យ (សនិទានភាព) ត្រូវសួរទៅអ្នកធ្វើឯកសារនេះតើវាមានន័យ យ៉ាងដូចម្តេច? ដើម្បីងាយស្រួលក្នុងការសរសេរឲ្យមានន័យត្រឹមត្រូវតាមការចង់បាន។

ចុងបញ្ចប់ នៃកិច្ចប្រជុំ លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក វេជ្ជបណ្ឌិត **ប័ណ្ណ សំខាន់** អគ្គលេខាធិការ គ.ជ.ប.ជ មានប្រសាសន៍សូមឲ្យ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ទទួលបន្ទុកក្រុមកិច្ចការនីមួយៗ យកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការធ្វើការងារ ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ របស់គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ឲ្យបានឆាប់រហ័ស និងទាន់ ពេលវេលាដែលបានកំណត់របស់ក្រសួងមហាផ្ទៃ។

អង្គប្រជុំបាន ឯកភាព សម្រេច ជូនការងាររៀបចំផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ ៥ឆ្នាំ (២០១៩-២០២៣) របស់ គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស ក្នុងការអនុវត្តកម្មវិធីនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រចតុកោណ ដំណាក់កាលទី៤ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាសម្រាប់នីតិកាលទី៦ នៃរដ្ឋសភា ជូនទៅ ឯកឧត្តម ឧត្តមសេនីយ៍ឯក **យ៉ែម ប័ណ្ណារ៉ុ** អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជ ទទួលលើការងារនេះ។

កិច្ចប្រជុំបានបញ្ចប់នៅវេលាម៉ោង ដប់ប្រាំមួយ និងសាមសិបនាទី ថ្ងៃខែឆ្នាំដដែល។


ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ១១រោច ខែបុស្ស ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.ស.២៥៦២
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី១១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩

គោរពជូន
លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក អគ្គលេខាធិការ
គ.ជ.ប.ជ

អ្នកធ្វើកំណត់ហេតុ

វរសេនីយ៍ទោ ថ្នាក់-សត្យា

មេត្តាជ្រាបដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់។
ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ១១រោច ខែ បុស្ស ឆ្នាំច សំរឹទ្ធិស័ក ព.ស.២៥៦២
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី១១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩
ប្រធានលេខាធិការដ្ឋាន


ឧត្តមសេនីយ៍ឯក. គង់-ពុទ្ធី

លោកស្រី ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី
នាយកដ្ឋានកិច្ចការក្រៅ
លេខ១២២ ម. ។


ឧត្តមសេនីយ៍ឯក វេជ្ជ.ប័ណ្ណ សំខាន់

ល.រ	នាម (ឃ្លាត/ឃ្លាត/ឃ្លាត)	ភេទ/Sex	តួនាទី/Position	អង្គការ/Organization	លេខទូរស័ព្ទ/Phone	ហត្ថលេខា/Sign
7	ទ/ស. គន្ធា - ឡាវ	ស	ប្រធានការងារ	គ.ស.ប.ខ.		
8	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	គ.ស.ប.ខ.	097 888500	
9	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	គ.ស.ប.ខ.	092 337211	
10	ទ/ស. គន្ធា	ស	—	—	097 888500	
11	ទ/ស. គន្ធា	ស	—	—	—	
12	ទ/ស. គន្ធា	ស	—	—	012 721158	
13	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	—	012 808844	
14	ទ/ស. គន្ធា	ស	—	—	018 82 8081	
15	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	—	077 74222	
16	ទ/ស. គន្ធា	ស	—	—	011 369990	
17	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	—	010 466326	
18	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	—	011 585123	
19	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	ACEF	093 86108	
20	ទ/ស. គន្ធា	ស	ប្រធានការងារ	—	098 309 007	

